
PROJEKT
Protokół Nr XV/19 

z XV sesji Rady Miejskiej w Sokółce 
w dniu 12 listopada 2019 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 15.00, zakończono o godzinie 18:00 
Przewodniczył Piotr Karol Bujwieki Przewodniczący Rady Miejskiej 
Protokółowała Joanna Korzeniewska -  inspektor w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności.
2/ Burmistrz Sokółki Ewa Kulikowska, Zastępca Burmistrza Adam Marian Kowalczuk, 
Zastępca Burmistrza Adam Juchnik, Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz- wg 
załączonej listy obecności.,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych 
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy 
obecności -wg załączonej listy obecności.
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2019 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka 

na lata 2019-2028.
4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokolskiemu.
6. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty targowej.
7. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.
8. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego.
9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w 
tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 
terenie Gminy Sokółka.

10. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
11. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Sokółce.
12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji.
13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sokolskiego Ośrodka Kultury.
14. Projekt uchwały w sprawie statutu samorządowego zakładu budżetowego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
15. Projekt uchwały w sprawie podjęcia inicjatywy na rzecz przebudowy drogi 

wojewódzkiej nr 674 Sokółka-Krynki.
16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Sokółka.



17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielania bonifikaty od 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.

18. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 
ich przebiegu.

19. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019, w tym 
o wynikach egzaminu ósmoklasisty.

20. Zamknięcie sesji.

Przebieg posiedzenia.
Ad. 1
Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady XV Sesji Rady Miejskiej informując o prawomocności 
obrad.

Wnioskodawca Burmistrz Ewa Kulikowska wniosła o zdjęcie pkt. 4,6 i 7.
Radny D.Supronik zapytał kto zwołał sesję.
Przewodniczący rady P.Bujwicki wyjaśnił, że Wiceprzewodniczący Andrzej Kirpsza.
Radny D.Supronik zwrócił uwagę, ze jest wymagane do tego upoważnienie czy zostało takie 
udzielone?
Przewodniczący Rady P.Bujwicki wyjaśnił, że zostało udzielone ustnie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 4 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 6 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 7 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia.
Radni obradowali wg. następującego porządku:

1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2019 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka 

na lata 2019-2028.
4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokolskiemu.
5. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego.
6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w 
tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 
terenie Gminy Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Sokółce.
9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji.
10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sokolskiego Ośrodka Kultury.
11. Projekt uchwały w sprawie statutu samorządowego zakładu budżetowego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
12. Projekt uchwały w sprawie podjęcia inicjatywy na rzecz przebudowy drogi 

wojewódzkiej nr 674 Sokółka-Krynki.
13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i



szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Sokółka.

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielania bonifikaty od 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.

15. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 
ich przebiegu.

16. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019, w tym 
o wynikach egzaminu ósmoklasisty.

17. Zamknięcie sesji.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2019 rok przedstawiła Pani 
Skarbnik Elżbieta Ziętek.
Zastępca Burmistrza Adam Juchnik oraz Pełnomocnik Antoni Stefanowicz omówili 
szczegółowo załącznik inwestycyjny.
Radny D.Supronik zapytał odnośnie przeniesienia OPS do budynku przy ul. Dąbrowskiego 12. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że w tej chwili prowadzona jest korespondencja z 
Urzędem Marszałkowskim tak aby cały OPS mógł tam przejść od 1 stycznia. 21 listopada 
nastąpi uroczyste otwarcie tego budynku.
Opinia Komisji Finansów pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 15 głosami „za” przy 5 „wstrzymujących się” przyjęli uchwałę.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 
2019-2028 przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek.
Opinia Komisji Finansów pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 15 głosami „za” przy 5 „wstrzymujących się” przyjęli uchwałę.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokolskiemu 
przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek.
Opinia Komisji Finansów pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 20 głosami „za” przyjęli uchwałę.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 
przedstawił Zastępca Burmistrza Adam Juchnik zgłaszając równocześnie poprawki redakcyjne. 
Opinia Komisji Finansów pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 19 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” przyjęli uchwałę.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom



bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie Gminy Sokółka 
przedstawiła Pani Dyrektor OPS Marta Półtorzycka.
Opinia Komisji Finansów -pozytywna 
Opinia Komisji Oświaty-pozytywna

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 20 głosami „za” przyjęli uchwałę.

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce 
przedstawiła Pani Dyrektor Marta Półtorzycka.
Radny K.Puszko zapytał o zasady zatrudniania Dyrektora OPS.
Pani Dyrektor wyjaśniła, że jest to zapisane w ustawie o pracownikach samorządowych. 
Radny D.Supronik zapytał o przeniesieniu OPS do budynku przy ul. Dąbrowskiego 12.
Pani Dyrektor OPS wyjaśniła, że zadania realizowane w OPS są nieodłącznymi działaniami 
społecznymi m.in. Klub Integracji Społeczne, spółdzielnia socjalna, zespół interdyscyplinarny, 
teleopieka, punkt konsultacyjny.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że są prowadzone rozmowy w sprawie 
przeniesienia całości OPS.
Radny D.Supronik zwrócił uwagę, że radni przy głosowaniu nad tą inwestycją byli 
informowani o tym że przenosi się tam OPS. Teraz dorabiamy jakieś dokumenty. Projekt był 
pisany na kolanie.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska zaprzeczyła stwierdzeniu że dorabiamy dokumenty.
Opinia Komisji Oświaty-pozytywna

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 12 głosami „za” przy 6 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” przyjęli uchwałę.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Sokółce 
przedstawiła Pani Dyrektor Marta Półtorzycka wraz z autopoprawkami.
Opinia Komisji Oświaty -  pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami.
Radni 21 głosami „za” przyjęli uchwałę.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 
Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce Piotr Rygasiewicz.
Radny K.Puszko zapytał o przeniesienie zadania z urzędu do OSiRu dotyczący dowozu dzieci. 
Dyrektor OSiR wyjaśnił, że dowóz dla kierowcy zajmuje ok. 4 godzin a kolejne 4 godziny jest 
wolny, w tym momencie moglibyśmy zagospodarować kierowcę do dowozu dzieci na basen. 
Radny D.Supronik zapytał, czy w związku z przeniesieniem kierowcy do OSiRu, zostanie 
zatrudniony nowy kierowca?
Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że kierowca w urzędzie jest zbędny i nie będzie etatu 
kierowcy.
Opinia Komisji Oświaty -  pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 14 głosami „za” przy 4 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” przyjęli uchwałę.



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sokolskiego Ośrodka Kultury.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska zawnioskowała po rozmowie z radnymi i w związku z 
ogłoszonym konkursem na Dyrektora SOK o zdjęcie tego punktu z porządku.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Radni jednogłośnie zdjęli punkt.

Ad.11
Projekt uchwały w sprawie statutu samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce przedstawił Dyrektor ZGKiM Mariusz Gurzyński. 
Pełnomocnik Antoni Stefanowicz zgłosił autopoprawkę aby w § 2 pkt. 7 dodać słowa 
znajdującego się na działce 1210 obręb 34 miasto Sokółka.
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Radni 20 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” przyjęli autopoprawkę.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 21 głosami „za” przyjęli uchwałę.

Ad.10

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie podjęcia inicjatywy na rzecz przebudowy drogi wojewódzkiej nr 
674 Sokółka-Krynki przedstawił radny Jarosław Panasiuk.
Radny R.Rybiński zgłosił wniosek o dopisanie w § 1 po km. „wraz ze ścieżką rowerową”.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że będzie to zapewne ujęte w projekcie ale też 
potrzebne będzie oświetlenie uliczne.
Opinia Komisji Finansów pozytywna.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Rybińskiego o dopisanie słów wraz 
ze ścieżką rowerową.
Radni 20 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pani Burmistrz o dopisanie słów wraz z 
oświetleniem ulicznym.
Radni 20 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli wniosek.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 21 głosami „za” przyjęli uchwałę.

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczycielom zatrudnionym 
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka przedstawił Zastępca 
Burmistrza Adam Marian Kowalczuk.
Radny P.Borowski przypomniał, że na poprzedniej sesji podawał przykład różnicy zarobków 
po wprowadzeniu większej płacy minimalnej. Zwrócił uwagę, że zwiększamy wynagrodzenie 
nauczycielom a po raz kolejny nie zajmujemy się obsługą administracyjną.
Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że ten temat dotyczy tylko Dyrektorów. Natomiast większa płaca 
minimalna dotyczy wszystkich jednostek ale również nauczycieli. Pracujemy obecnie nad 
rozwiązaniem tego problemu. Dyrektorzy na pewno będą tak konstruować płace żeby było 
zróżnicowanie na poszczególnych stanowiskach.
Opinia Komisji Finansów-pozytywna 
Opinia Komisji Oświaty- pozytywna

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 18 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” przyjęli uchwałę.



Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielania bonifikaty od opłaty z 
tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności przedstawił 
Pełnomocnik Antoni Stefanowicz.
Opinia Komisji Finansów- pozytywna z bonifikatą o wysokości 60 %.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 16 głosami „za” przy 2 „wstrzymującym się” przyjęli uchwałę.

Ad.14

Ad.15
Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 
przebiegu przedstawił Pełnomocnik Antoni Stefanowicz.
Opinia Komisji Finansów- pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni 17 głosami „za” przy 2 „wstrzymującym się” przyjęli uchwałę.

Ad.16
Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019, w tym o 
wynikach egzaminu ósmoklasisty przedstawił Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk.

Ad.17
Zamknięcie sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokołowała Przewodniczył
Joanna Korzeniewska Piotr Karol Bujwicki

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Sokółce.


